
 
 
Nieuws van de cliëntenraad De Tollekamp; vergadering  30 juni  2025 

 
 
 

Afscheid en welkom 
Onze vergadering stond in het teken van afscheid:  
Voorzitter Dick Boeve is voor het laatst aanwezig en wij danken hem voor zijn grote inzet in de    
afgelopen 3 jaar . 
Mw. Sasja Nicolai is vanaf nu de nieuwe voorzitter van onze cliëntenraad. 
Onlangs werd bekend dat ook dhr . Evert-Jan van de Brink afscheid van de Tollekamp neemt  
als locatiemanager per eind augustus. Als CR betreuren wij dat zeer, nadat we 4 ½ jaar heel  
prettig met hem hebben samen gewerkt. Over zijn opvolging is nu nog niets bekend. 
Mw. Betty van Rooijen treedt definitief toe tot de cliëntenraad. Welkom ! 
 

Teamsamenstelling: 
 De nieuwe teamsamenstelling  vindt sinds enige tijd plaats op de PG en wordt steeds iets 
verder doorgevoerd. De kern is zorg in relatie: zoveel mogelijk bekende medewerkers rond de 
bewoner. Minder opgeleide collega’s waar mogelijk, collega’s met expertise waar nodig. Via 
modulair opleiden krijgen collega’s modules aangeboden in plaats van een volledige opleiding 
op een vast niveau. Met name voor collega’s op niveau 3 en 4 is dit soms lastig. Ze moeten 
eraan wennen dat hun collega’s taken van hen overnemen, terwijl zij meer overkoepelende 
taken krijgen en eindverantwoordelijk zijn. 
  

Aantoonbaar bekwaam 

Vroeger moest personeel  bevoegd en bekwaam zijn. Sommige taken kwamen in de praktijk 
niet voor, maar  men moest wel jaarlijks een dag op scholing voor alle handelingen. Nu moet 
men wel het diploma hebben, maar krijgt men scholing op het moment dat een bepaalde 
handeling nodig is.  
 

Nieuwe keukens. 

Alle zeven keukens op de afdelingen van kleinschalig wonen en de twee keukens van de 
dagbesteding worden vervangen. Dit is erg hard nodig. Onderzocht wordt hoe en waar de 
bewoners tijdens de vervanging hun maaltijden krijgen, wellicht worden tijdelijk woonkamers 
samengevoegd. De CR wordt betrokken bij de keuze. 
 

Strippenkaart 
Binnenkort zullen de kosten van de aanschaf van een strippenkaart via automatische incasso 
worden afgerekend. Dat gebeurt  inmiddels op andere locaties van Charim ook al. 
 

Labelen kleding  
Voortaan zal kleding voor de was gelabeld worden door de firma Slijkhuis en niet meer door 
de Tollekamp zelf. 
 

Warmte  
Er zijn klachten over de warmte in de gangen tijdens het mooie zomerweer. Dat komt omdat  
er zoveel glas is en dat daardoor de gangen snel opwarmen.  Met name in het trappenhuis en 
de gangen is het zeer warm. De luchtkanalen moeten worden gereinigd. Op de vijfde 
verdieping komt een ventilator, die verlichting moet brengen. 
 



Remise 
Na de zomer komen de nieuwe meubels voor de Remise en vindt de feestelijke heropening 
van Remise plaats in aanwezigheid van de wethouder. 
 
 
Met vriendelijke groet,                                                                
Marjan Palland, Secretaris CR De Tollekamp                        
 
Heeft u vragen en/of opmerkingen naar aanleiding van dit bulletin? 
Neem dan contact  met de ambtelijk secretaris van CR, Ellie van Vliet 
via het mailadres clientenraad-detollekamp@zorggroepcharim.nl of 
via telefoonnummer 06-22328690. Ook kunt u kijken op de website 
https://zorggroepcharim.nl/locaties/de-tollekamp/cliëntenraad-de-
tollekamp voor de laatste informatie rondom CR  De Tollekamp. 
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